
JUDETUL ARGE$
CONSILIUL LOCAL AL COMLINE,I GODENI

PROCES - YEJTBAL

i*ckeiat ustdzi 27.07.2017, orele 17,00, tn Eedinla ordinard a Consiliului Locsl sl

cornunei Godeni, convocst in conformitate cu prevederile art'39, ulin'l din I-egea

nr.215/2001, reptfilicatd, cu wodfficdrile Ei completdtile ulterioare, prin Dispozitriw

priwurului nr. 189 din clata de 18'07'2417'

La qedin{a participa 13 consiiieri locali'

La ;edinla mai p'articipa domnul Pddureanu Ion-primarul comunei Godeni qi doamna

Violeta Draghici -inspector in cadrul primariei comunei Godeni.

$ediirta va fi condus6 de cdtre domnul consilier Sandu George- Bogdan, ales preqedinte

de qedin{d conform H.C.L.nr. 24129'A5'2017 '

Dornnul consilier Sandu George -Bogdan, pregedinte de gedin!6, atatb'cdpe ordinea de zi

sunt urmdtoarele Puncte:
1. Aprobarea procesuiui verbal de 1a gedinla anterioard'

2. prezentarea raporlului privind u.iiuitut.u asistenlilor personali ai- persoanelor cu

handicap, din cadrul Primdriei comunei Godeni, semestrul i -anul 2017 '

3. proiect de hotdrAre privind aprobarea rectificdrii bugetului local pe anul 2017'

Iniliator: Pf,dureanu Ion - Primar'
4.' proiect de hotf,rAre privind stabilirea salariilor de bazd, pentru funcliile publice ;i

personaiul contractual din cadrul aparatului de specialitate al Primarr'rlui eomunei
^Godeni,judelulArgeq.Inifiator:Pddureanulon-primar'

5. proiect de hotirAre-pii"ina modificarea Regulamentului de argantzate qi funclionare

a Consiliului Local al comunei Godeni. Inifiator: Pddureanu ion - primar'

6" Div.erse.

Se treee !a pnireul punct al ordisrii de zi gi ailunte aprotrarea procescriui verEral de

la qeciin{a anterioar6.
Domnul consilier Sandu George-

verbal de la Eedin{a anterioard'

intrebari.Nimeni nu are intrebari sau nelamurtn'

Se trece la pmnctul 3 al ordimii de zi 9i

aprobae-ea rectificdrii bugetuitli io*aE pe

Bogdan, pre;edinte de Eedin!6. sripLlne ia vot procesul

Procesi-rl verbral a fost aprobat cu 13 voturi -pentru'
Se trece ta purectean ? aE srdinii de z! gi anui:ae: Fnezexctarea rap*E*ralui pnivi*d

aetivitatea asEsteragilon persoxrali ai persearaelon cu haradieap, din cadrrnlFa'ieaq*rlei

comunei Godemi, seriles*ru! I -snuE 2817 '
Dornnul consilier Sandu George- Bogdan, preEedinte de Sedinla intreaba daca sliili

anurrle: Froiect de hotdr*re pri";lra*

araui 2S17. {ni{iatcr: Fddurean*l Eon *

primar.
Domnul consiiier Sandu George- Eogclan, preqedinte de qedin{[: sunt iniretrari ?

Nef,rincl intrebari,se supune 1a vot prolectul de hotarare care a fost aprobat cu 13 votr-iri-

pentru. Astfel, Consiiiul Lccai a1 comunei Godeni a acloptat Hotdrirea nr' 28 127.A7 '20i7 '

Se tn ece la puaactul 4 atr ordinii dc zi gi anaeroe: Froieet de hctEr$re pr{vi:ar1

sta&rilirea salariilor de baz6 pentrm fuxlc{iile pubiice qi persona}ul coaatr*c{**i <lin

eadrae! apanatulxi de speciaiitate ai Frimaarerlui comrunei Godeni, iude{u? Au"g;eg"

Initiatsln: FhiEurearau Ion * pnlrnar'



a
Dornnul consilier Olteanu Florin: cum sunt stabiliti coeficientii,sunt stabiliti prin

lege?
Domnul primar Pddureanu lon: au fost stabilite niste grile pentru gradatia 0.

Domnul consilier Dorcioman Constantin:soferul de pe buldoexcavator nu are salariul

mai mic decat soferul de pe microbuz?
. Domnul primar P4dureanu Ion:difera in functie de gradatie.

Domnul primar Pddureanu lon:in urma qedintei din data de 24 iulie 2017 din cadrul

Institutiei prefectului,s-a discutat despre coeficientul din anexa 1,lit a,care ar trebui sa

fie 3,40 in loc de 3,23 .

Domnul consilier Sandu George- Bogdan, preqedinte de gedinfd, supune la vot

proiectul de hotdr6re privind stabilirba salariilor debazdpentru funcliile publice qi personalul

contractual din cadrui aparatului de specialitate al Primarului comunei Godeni, judelul Argeq'

proiectul de hotdr6re a fost aprobat cu 13 voturi -pentru,cu modificarea coeficientului

din anexa i,lit a.

Astfel, Consiliul Local ai comunei Godeni a adoptat HotdrArea nt.29 127 .07 '2017

se trece !a punctul 5 al ordinii de zi ;i anurne: Froiect de hot5rf,re privind

rarodificarea Regulamentului de organizare qi func{ionare a consiliunui Local al

comunei Godeni. trni{iator: Pddureanu Iovl - primar'
Domnul primar Padureanu lon:s a stabilit procentul de 3% pentru fiecare

sedinta,pentru 3 sedinte o sa fte 9o/o.

Domnui consilier Dorcioman Constantin:si daca sr.rnt doar 2?

Domnul primar Pddureanu Ion:primiti bani pe 2 sedinte'

Domnul consilier l)orcioman Constantin:de ce se rapodeaza acesl procent ia salariul

primarului din luna iulie?
bomnul primar Pddureanu lon:scrie pe luna iulie ,deoarece acesta difera de iuniie

precedente.
bomnul consilier Sandu George- Bogdan, pre;edinte de qedinla' supune ia vot

proiectul de hot6rdre privind modificarea R.egulamentului de organizare Ei funclionare

a Consiliului Lccal al comunei Godeni'

Froieetul de hotdrAre a fost aprobat cu 13 voturi -pentrr-r'
Astfetr, Consiliul Local al comr-inei Godeni a adoptat F{ctdrArea nr' 30 127.A7 '2A17 "

Se trece la ultiueul punct al ordinii de zi: Diverse.
e Bornnul consilier Tdnase lon: -sa se modifice ora iluminatuiui public,trebuie

sa facem ceva cu cladiiea din fata poiitiei.Drumul ConCicaiu trebuie reparat.

s Domnui pt"iurar F*dureanu lon: ne mobilizam si iacem ceva.Am dus piatra

si acolo a ratnas.
* Soxranul consilicr Castea Co*stalatiea:si pe Gorgane e dntmlil rau.

o Donanerl consilier T5nase lon: -felicitari pentru proiectul de reabiiitaie clium

Olteanu si a sediului primariei vechi'
Domnul primar Pddrireanu lon:s a respins transa pentru extindere canalizare'

&orenul comsilier T6nase {on : de ce s au opdt lucrarile 1a sediul pdmar'ieilr

Dcmnul prirnar Padr-rreanu ion: am vorbit cu domnui Simene.cu domn:-l1

Oiteanu si cti proiectantui.Domnul Simene nu da vcie sa intre nimeni pe niorir

ca este proprietatea dumnealui.Eu am facut din nou adresa catre cocperatie.a

mers dtnnul vice la Stalpeni si nu a gasit pe niineni acolo'

Donnnu{ consilier TSnase {on:as avea rugamintea ia domnul Olteanu srt

opreasca barul si sa permita reparatia cladrrii.Este in pri:nul ranC eetatean a1 eomu;r*i

dar si cc,nsilier iceal.



Domnul consilier Fitru Bogdan:nu :*", t1,'r"*ttu sa se opreasca

l.r"rurau-Duca nu exista intelegere'sa mergem pe calea legala'

Domnul .""'ilit' Oltianu Florii:o sa vina domnul Simene'marti'

Domnulp,imarPddureanulon:nugasimintelegere]adornnulSimene
Domnul consilier Dorciornan crriul""ti", p,Jbubil ca se gandeste ca o sa fie

;;;;" contribuie si dumnealui cu bani'

Domnulpti**Pddureanulon:nufacemdecatconsolidareazidul'
DonrnulconsilierolteanuFlorin:discutiiamavutclars-aintelescaaufost
modificari in Proiect'
Domnul ptl** P[dureani Ion:s a inteles gresit' 

1. .licn,rrii qi n sa d
DornnulconsilierOlteanuFlorin:martiosastamladiscutiisiosadepastm
momentul.Domnul Simene u 

"u""ifrun"i 
si a concluzionatca se reconfigureaza

$:ffiiprimar pddureanu Ion:a inleres greqit ca se clesparle camera de un zid'

Dornnul consilier T[nase l"",;;;;id*ia domnul olteanu poate gasr solutia'

DorrrrrulviceprimarRurnineso*oo'ul'uinefrigui,trebuiesarezolvam.
Donrnul**nuili*oTdnaselon:incampaniaelectoralaSesplrneacanuserepara
cladirea,ca o sa se darame' 

--:*.^,, nrr Gm enrrq a legatura
Domnul"oo'iii*oOlteanuFlorin:eunuamspusasaceva'nuamnlclo
cu aceste discutii si nici cu ce s-a scris pe facebook'

DornntllconsilierDorciornanConstantin:dacanugasimintelegere,mergem
t"t"fff t::lflir-- pitru Bogdan: 1a puntea c1e.la_dispensarul.vechi,scandurile

sunt rupte,n:,_r 
"st" 

,ri"i iluminat public in zona si si Rot intampla accidente'

Dornnul viceprirnar Rurninesi,, uor*l,u* fost la Ocolul silvic sa ne aprobe

taierea de len'rn pentru a inlocui scandurile'

DoxnnulprirnarlonP6dureanu:laaceastapuntemeleuselllSl|urite
DornnulconsilierOlteanuF.lorin:probabilsetrec'eclrcaruturisalrSerup
intentionat'
Doxnxlill consilier Aidea lon:sunt scandurile rupte'nu ie -a rupt

Dornnu! eonsilier Dorciornan Constantin:la puntiie din satul

scanduri mai groase,mai rezistente'

sonanulconsilierFstrarBcgdan:trebuiesaluamlegat$facuceidela
drumuriie judetene '

Do*r:ru! prinaar {on F6dilreanu:vin in septemb 
,i,- o,r*r ,-.'rlrir;rriti

Dornnu! consilier Nieola n*t*,ou*tnii clin satul h{alu sunt muitumiti rle

camimil eultural dar intreba cand se termtna iucralea'

D+xneruiprirnarlonFsdalreanu:amdiscutatsisevortrimitebanii
Doqgin$}eonsilier}{ieolaNetru:amYdZt$caainceputsasetaiecrengiledepe

calea malului,stalpui a. iu troita din intersestia catre Valea Rea este foarie

in*iinut.H4"i trebuie adusa piatra' la Malu' - ^.. 1o Frecrrira iar
somnu! primar lon Fddureanu:pentfu stalp o sa sun eu la Electrica'iar in

irgutoru cu piatra sa spuneti uncle 
,trebuie-si 

o sa u9tt""T:-- 
,

soffinu! consltien Pdtrana Taldor:din spusele ceta{enilor 'apa 
din fantana de

la Costis(Aurel Sctriieang) este infestata cg materii fecaie 'domnul 
Schiteanr-r a bagat

.tut'oo*rrrr! 
pri*rar Io,, p*dur*1T.*,u a bagat de 3 ori clor si svsm fuls{in ri*

analiza care spune ca apa este potabila'

nlmen1.
Cotesti sr-rnt



Domnul viceprimar Ruminescu Dorel:am ascos apa de 3 ori,am bagat clor st

am spalat si tuburiie.Maine o scoatem din nou'

dornnul consilier Pitrana Tudor:conducta de apa se va schimba si pe strazile

unde a fost inlocuita de curand,respectiv strada Marghitoi'strada este destul de

ingusta si se va taia asfaltui.

Dornnul primar Ion Pddureanu:confotm proiectului'tevile noi si ceie

existente trebuie sa aiba aceeasi dimensiune Ei daca nu corespund se vor schimba'

Domnul consilier Pdtrana Tudor:sunt convins ca vom gasi o solulie impreuna

cu domnul olteanu sa se reinceapa lucrarea la cladirea primariei,sa lasam

contradictiile si sa fim toti de partea primariei'

DornnulconsilierolteanuFlorin:nuaminfluentatcu
Simene,o sa se rezolve.

Dornnul consilier Savu Gheorghe:sa se curete

Muiestrii.F antanade la Malu Bisericii s-a curatat?

Dornnui viceprimar R.urninescu Dorel:s-a curatat fantana si s au spalat si

tuburile.

nimic pe domnul

canalul Valea

D omnul p rim ar : toate fantanile cetatenil or vor

afise ca fiecare cetatean sa fie informat'

Dornnul consilier Livezeanu Ion:la mine apa

Dornnul viceprirnar Rurninescu Dorel:este o

sta in bazin ca sa se incalzeasca'

Domnul consilier Livezeanu lon:in
Dornnul Prirnar Ion P5dureanu:la

luam hidranti si pentru satul Cotesti.

Domnul consilier Livezeanu Ion:se

fi prevazute cu oapac,vom Pun€

de la retea este calda.

problema.apa se consuma si nu

satul Cotesti nu sunt hidranti.
incendiu am tras apa din bazin dar o sa

vorbeste ca este infundata canalizatea,la

nu a vrut sa i/1na iri

sa palteasca nin:ic.
cooperatiei,deeai 1a

mine este diferenta de nivei.
Domnul primar Ion Pfidureanu:canaltzarea a fost verificata si nu este

infundata,este functionala pana la statia de epurare.Verificarea pe proiect european

se face de ingineri neutri si de ISC conform unui plan de control'

Somnul consilier Livezeanu Ion:ignifugare 1a sediul primariei nu erista'

Domnul primar tron Fadalreanu:daca se specifica in proiect se face.

Somnu! consilier Soare Laurenfiu:cand se termina canaltzarca?

Dornnul prim an tron FE du reanu : canal LZat ea in etapa 4rmatoarea,deoc amdata

s a aprobat reabilitarea drum Clteanu.

Domnul consilier Soare Laurentiu:ce putem lace cu drr,rmul din drePt'"ii

dcmnuiui Buturica?
S*mnul consilier Pdtru Eogdan:daca se frezeaza ceYa asf-alt aducenr.daca nti

pciate pirnem ceva Piatra.
Fommui corqsilier Soare Laurentir::s a aprobat si pentru comun3 Godeni

cadastrarea gratuita.
Dornnui-prirflar lon Pidurreaa'lu:urmeaza sa vedem de unde se incepe lltcralea"

Domraul consilier Aldea {on:puturile din satul Malr-r'avem tipare pentrn

tuburi,ar trebui sa facem tuburi,daca are dornnul viceprimar'timp.

Inainte sa se inceapa iucrarea la sedii-rl primariei ar fi trebuit sa il chemam pe

domnul Simene sa stam cie .rclba,poate nu am fi ajnns aicl.

Bonarsu! primar xon P6dureac?u:domnul Simene stia dar

fata Consiliului Local.
Sclrffii?u! consilier Aldea lon:domnui Simene nu o sa \rrea

Donanul prirnar tron Pfidureanu:nu se tac lucrari la sedii-rl

grinda si la ziduri.



Dornnell consilier Aldea tron:drumul agricol e plin de gropi,au taiat asfaltul,o

sa sesizez modul de executie si faptul cd nu s-a respectat proiectul.

Dornnul primar:nu facem receptia pana nu este totul in regula.Am chemat

firma si urmeaza sa se repare.

Domnul consilier Dorcioman Constantin:ar trebui reparate bancile de la
stadion.Sa achizitionam o masina de tuns gazonul.

Domnul prirnar:avem motocoase.

Dornnul consilier Dorciornan Constantin:trebuie sa se

iluminat public la puntea aertana de la ulita Bogdanilor.
puna doi stalpi pt

Domnul prirnar:am vorbit sa luam 2 stalpi si o sa punem lampa'

f)omnul consilier Dorcioman Constantin:daca sunt stalpi de lemn trebuie sa

dam cu pacura sa reziste.

Cand este timp,sa se mearga cu buldoxecavatorul in

este o denivelare mare si ar trebuie indreptat.

Domnul consilier Olteanu Florin:noua conducta

cetatean sau bransamentele le face fiecare?

Domngl primar:o sa gasim o firma agreeata si o sa faca bransamentele la

fiecare gospodarie.Caminul trebuie sa fie la intrarea in cuile ,

Domnrll consiiier Atdea lon:firma care lucreaza la Slanic face curatenie pe

strada unde sapa,la noi nu se face curat si e normal sa se faca,

La Malu a ramas asfaltul nereparat dupa ce s a bagat apa,trebuia sa se faca

santuri.
. Donanul primar Ion Pddilreanu:am vorbit cu domnul inginer sa faca culat,se

pun vane si hidranti.
Domnul consilier Sandu George -Bogdan:la Valea lui Patrascan trebuie pusa

o oglinda,este pericol de accident.
-Domreul 

prirnar lon Fddureanu:tr'ebuie vorbit cu cei de la drumuri judetene.

Domnul consilier Sandu George -Bogdan:sa se curete santurile la Cotesti'

Doinnul vice prin:ar Rurn?nescu Dorel:sa vina tractoristui din concediu.

Bazinul de apa de la Capu Piscului trebr,rie iencuit,podui de la dna Copaescu

reparat.

Domnul consilier Sandu George -Bogdan, pregedinte de gedin{6, dee lari inchisa

qedin{a consiliuiui local. Drept pentru eare am incheiat prezentul proces verhai.

Popelca,pe muchie in jos

de apa ajunge la fiecare


